
        R O M Â N I A                                        
  JUDEŢUL HUNEDOARA 
MUNICIPIUL HUNEDOARA 
     CONSILIUL LOCAL 

 
 

PROCES – VERBAL 
încheiat cu ocazia şedinţei ordinare a Consiliului Local al Municipiului 

Hunedoara din  data de 28.09.2006 
 
 

   Conducerea şedinţei este exercitată de d-nul POPA MIRCEA MARCEL 
care a fost ales preşedinte de şedinţă prin Hotărârea Consiliului Local al Municipiului 
Hunedoara nr.164/2006 adoptată prin votul deschis al majorităţii consilierilor locali în 
funcţie. Durata mandatului preşedintelui de şedinţă este de 2 luni. 

 
  D-nul Popa Mircea Marcel: 

"D-lor consilieri, declar deschisă şedinţa de astăzi a Consiliului Local al 
Municipiului Hunedoara, anunţându-vă că din totalul de 21 de consilieri, şi-au 
înregistrat  prezenţa 21 consilieri.  

Şedinţa de astăzi a fost convocată prin Dispoziţia Primarului 
nr.2705/2006.” 

 
Vă informez că la şedinţa de astăzi participă de drept: dl. primar Nicolae 

Schiau, dl. viceprimar  Simion Jitian şi dl. secretar Aurel Raţă-Bugnariu. 
 
Ca invitaţi participă directori, şefi de servicii şi birouri din cadrul Primăriei 

Municipiului Hunedoara, reprezentantul S.C. Salub S.A., dl. Klush Mihail – 
administrator S.C. Parc Industrial S.R.L., d-na Stanca Georgeta – director Serviciul 
Administraţia Pieţelor, Târgurilor şi Oboarelor,  delegaţii săteşti, precum şi presa 
locală. 

 
            D-nul secretar Aurel-Raţă Bugnariu: 

 „În urma discuţiilor purtate cu reprezentanţii Instituţiei Prefectului 
judeţului Hunedoara, aceştia nu au avut obiecţii cu privire la legalitatea hotărârilor 
adoptate în şedinţele Consiliului Local din data de 31.08.2006 şi 22.09.2006.” 

 
Secretarul Municipiului Hunedoara supune spre aprobare Consiliului 

local procesele verbale ale şedinţei anterioare care au fost puse în timp util la 
dispoziţia consilierilor, au fost semnate de către secretar precum şi de către 
preşedintele şedinţei anterioare.  

 Procesele verbale se aprobă în unanimitate. 
 

Domnul primar prezintă ordinea de zi şi propune modificarea acesteia 
după cum urmează:  

- introducerea la punctul 22 a proiectului de hotărâre pentru rectificarea 
bugetului  local al  municipiului Hunedoara, pe anul 2006. 
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- introducerea la punctul 23 a proiectului de hotărâre privind aprobarea 
Planului Urbanistic de Detaliu,   EXTINDERE şi MODERNIZARE SALON COSMETICĂ 
– COAFOR  

 
  Punctele existente pe ordinea de zi se renumerotează în mod 

corespunzător, astfel ordinea de zi va fi următoarea: 
 
1. Proiect de hotărâre  pentru modificarea şi completarea Hotărârii 

Consiliului Local nr. 290/2005 privind aprobarea structurii organizatorice , a numărului 
de personal şi a statului de funcţii pentru serviciul public „Administrarea şi întreţinerea 
patrimoniului public şi privat” a municipiului Hunedoara. 
                                                                                         Iniţiator: primar Nicolae Schiau 

2. Proiect de hotărâre privind înfiinţarea Unităţii municipale pentru 
monitorizarea serviciilor comunitare de utilităţi publice prin reorganizarea aparatului de 
specialitate al Primarului Municipiului Hunedoara  
                Iniţiator: primar Nicolae Schiau 

3. Proiect de hotărâre pentru  aprobarea rectificării  bugetului de venituri 
şi cheltuieli  al Serviciului public administraţia pieţelor, târgurilor şi oboarelor din 
municipiul Hunedoara, pe anul 2006. 
                                                                                        Iniţiator: primar Nicolae Schiau 

4. Proiect de hotărâre privind aprobarea listei nominale a persoanelor 
cu handicap beneficiare de abonamente gratuite pentru transportul urban pe luna 
octombrie 2006. 

                                                        Iniţiator: primar Nicolae Schiau 
5. Proiect de hotărâre pentru stabilirea unor măsuri în vederea aplicării 

prevederilor Legii nr.416/2001 privind venitul minim garantat, modificată şi completată 
prin Legea nr.115/2006 precum şi a Hotărârii Guvernului nr.1010/2006 pentru 
aprobarea Normelor metodologice de aplicare a prevederilor Legii nr.416/2001 cu 
modificările şi completările ulterioare . 
                                                                                        Iniţiator: primar Nicolae Schiau 

6. Proiect de hotărâre privind  aprobarea alocării sumei de 8.000 lei, din 
bugetul local al municipiului Hunedoara,  pentru perechile care au sărbătorit sau vor 
sărbători în acest an Nunta de Aur. 

                                  Iniţiator: primar Nicolae Schiau 
7. Proiect de hotărâre privind aprobarea alocării, din bugetul local, a 

sumei de  10.000 lei pentru sărbătorirea “Zilei municipiului Hunedoara”, în perioada 14-
15 octombrie 2006. 
                Iniţiator: primar Nicolae Schiau 

8. Proiect de hotărâre privind  aprobarea unui credit de investiţii în sumă 
de 595.000 EURO - fără TVA, pentru  achiziţionarea imobilului din str. Libertăţii, nr.26 - 
Agenţia B.R.D. Corvinul Hunedoara. 
                Iniţiator: primar Nicolae Schiau 

9. Proiect de hotărâre  privind  aprobarea alocării  sumei de până la 
4000 lei, din bugetul local, pentru premierea elevilor cu rezultate deosebite în anul  
şcolar 2005 – 2006, la olimpiadele colare pe specialităţi. 
                Iniţiator: primar Nicolae Schiau 

10. Proiect de hotărâre privind ajustarea preţurilor şi tarifelor practicate 
de S.C. Salub S.A. Ploieşti pentru prestarea serviciilor publice de salubrizare.   
               Iniţiator: primar Nicolae Schiau 
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11. Proiect de hotărâre privind numirea împuternicitului Consiliului 
Local al Municipiului Hunedoara în Adunarea Generală a Asociaţilor SC "PARC 
INDUSTRIAL” S.R.L. Hunedoara. 
                Iniţiator: primar Nicolae Schiau 

12.  Proiect de hotărâre privind stabilirea spaţiului necesar în vederea 
colectării deşeurilor   de echipamente electrice şi electronice (DEEE). 
               Iniţiator: primar Nicolae Schiau 

13. Proiect de hotărâre privind atribuirea în folosinţă gratuită, pe termen 
limitat,  a spaţiului  în suprafaţă de 20,45 mp, situat în Municipiul Hunedoara, str.N. 
Bălcescu, nr.1, în incinta fostei Policlinici cu plată,  în favoarea  Organizaţiei Naţionale  
„Cercetaşii României” Hunedoara. 
                Iniţiator: primar Nicolae Schiau 

14. Proiect de hotărâre privind numirea reprezentanţilor Consiliului 
Local al Municipiului Hunedoara în Consiliul Consultativ al Spitalului Municipal "Dr. 
Alexandru Simionescu" Hunedoara.  
                Iniţiator: primar Nicolae Schiau 

15. Proiect de hotărâre privind propunerea de stabilire a criteriilor în 
baza cărora se repartizează locuinţele pentru tineri destinate închirierii. 
               Iniţiator: primar Nicolae Schiau 

16. Proiect de hotărâre privind repartizarea unor locuinţe convenabile  
situate în municipiul Hunedoara. 
                                                                                         Iniţiator: primar Nicolae Schiau 

17. Proiect de hotărâre privind aprobarea programului de ocupare 
temporară a forţei de muncă disponibile pentru lucrări de interes comunitar, întocmite 
de Agenţia Judeţeană de Ocupare a Forţei de Muncă. 
                                                                                         Iniţiator: primar Nicolae Schiau 

18. Proiect de hotărâre pentru revocarea Hotărârii Consiliului Local 
nr.38/2002 privind aprobarea P.U.D. „Centru de sănătate şi recuperare sportivă pentru 
persoanele cu handicap neuromotor Cutezătorii” şi atribuirea în folosinţă cu titlu gratuit 
a terenului, în favoarea Clubului sportiv  al persoanelor cu handicap neuromotor – 
Cutezătorii.  

                                                                     Iniţiator:primar Nicolae Schiau 
19. Proiect de hotărâre privind aprobarea identificării  unor  terenuri 

situate în intravilanul  municipiului  Hunedoara, precum şi aprobarea înregistrării 
acestora  în  Cartea Funciară, din proprietatea  Statului Român  în proprietatea 
privată a municipiului Hunedoara. 

                                                                                         Iniţiator: primar Nicolae Schiau  
20. Proiect de hotărâre privind aprobarea unor planuri urbanistice de 

detaliu pentru  obiective situate în municipiul Hunedoara.  
                                                                                        Iniţiator: primar Nicolae Schiau 

  21. Proiect de hotărâre privind aprobarea concesionării   prin licitaţie 
publică  a unor parcele de teren aflate în folosinţa S.C. Parc Industrial SRL Hunedoara 
şi în domeniul privat al municipiului Hunedoara.  
                                                                                         Iniţiator: primar Nicolae Schiau 

22. Proiect de hotărâre pentru rectificarea bugetului  local al  
municipiului Hunedoara, pe anul 2006. 

   Iniţiator: primar Nicolae Schiau 
23. Proiect de hotărâre privind aprobarea Planului Urbanistic de 

Detaliu,   EXTINDERE şi MODERNIZARE SALON COSMETICĂ – COAFOR  
  Iniţiator: primar Nicolae Schiau 
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 24. Proiect de hotărâre privind alegerea dintre membrii Consiliului 
Local al Municipiului Hunedoara a unui preşedinte de şedinţă pentru perioada 
01.10.2006-30.11.2006 . 

  Iniţiator: primar Nicolae Schiau 
25. Prezentarea planului local de acţiune „Romii 2006 -2008”. 

 
26. Diverse.                   

 
Se supune la vot ordinea de zi, care se aprobă în unanimitate.  
 

  D-nul Popa Mircea Marcel: 
"Cunoscându-se şi aprobându-se ordinea de zi, rog pe domnii consilieri 

care au un interes patrimonial, fie personal, fie prin soţ, soţie, afin sau rude până la 
gradul IV inclusiv, în problemele supuse dezbaterilor Consiliului local, să anunţe 
înainte de a intra în dezbaterea ordinii de zi, pentru a se consemna în procesul verbal. 

Vă aducem la cunoştinţă faptul că hotărârile adoptate de Consiliul local 
cu încălcarea dispoziţiilor art.47 alin.(1) din Legea administraţiei publice locale 
nr.215/2001, modificată şi completată prin Legea nr.286/2006, sunt nule de drept.” 
 

La punctul 1 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adoptă cu votul 
majorităţii consilierilor prezenţi).  

 
- d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare  
- d-lui Mariş Remus care prezintă avizul comisiei de buget. 
- d-nei Boiangiu Maria  care prezintă avizul comisiei juridice. 
- d-lui Gyorfi Jeno care prezintă avizul comisiei de comerţ. 

 
În continuare se dă cuvântul d-lor consilieri. Întrucât nu sunt înscrieri la 

cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-4 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.190/2006 se aprobă în unanimitate. 
 
 
La punctul 2 al ordinii de zi se dă cuvântul (se adoptă cu votul 

majorităţii consilierilor prezenţi).  
-    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare  
- d-lui Mariş Remus care prezintă avizul comisiei de buget. 
- d-nei Boiangiu Maria  care prezintă avizul comisiei juridice. 
- d-lui Gyorfi Jeno care prezintă avizul comisiei de comerţ. 
 

În continuare se dă cuvântul d-lor consilieri. Întrucât nu sunt înscrieri la 
cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-6  se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.191/2006 se aprobă în unanimitate. 

 
La punctul 3 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adoptă cu votul 

majorităţii consilierilor în funcţie).  
                   -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 
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- d-lui Mariş Remus care prezintă avizul comisiei de buget. 
- d-nei Boiangiu Maria  care prezintă avizul comisiei juridice. 

 
În continuare se dă cuvântul d-lor consilieri. Întrucât nu sunt înscrieri la 

cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-2  se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.192/2006 se aprobă în unanimitate. 

 
La punctul 4 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adoptă cu votul 

majorităţii consilierilor în funcţie).  
                   -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Mariş Remus care prezintă avizul comisiei de buget. 
- d-lui Artean Mircea care prezintă avizul comisiei de cultură. 
 

În continuare se dă cuvântul d-lor consilieri. Întrucât nu sunt înscrieri la 
cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-4 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.193/2006 se aprobă în unanimitate. 

 
La punctul 5 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adoptă cu votul 

majorităţii consilierilor prezenţi).  
                   -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Mariş Remus care prezintă avizul comisiei de buget. 
- d-nei Boiangiu Maria  care prezintă avizul comisiei juridice. 
- d-lui Artean Mircea care prezintă avizul comisiei de cultură. 
 

În continuare se dă cuvântul d-lor consilieri. 
 
D-nul Magaon Jane: 
„Mi se par cam mari taxele pentru terenuri arabile sau terenuri 

intravilane. Nu înţeleg exprimarea – privind venitul minim garantat. Aş dori să întreb : 
câinii de rasă ce venituri ne aduc?” 

 
D-nul secretar Aurel Raţă-Bugnariu: 
„Nu este vorba de taxe, este vorba de veniturile obţinute. De exemplu, 

dacă am un hectar de teren arabil şi îl vând, voi obţine 14.000 lei, această sumă se 
încadrează între limitele date de Hotărârea Guvernului nr.1010/2006, iar la intravilan, 
dacă ai un hectar şi îl parcelezi, poţi obţine o sumă considerabilă. Noi spunem, că nu 
este beneficiar de ajutor social care să deţină teren intravilan.” 

 
D-nul Magaon Jane: 
„Tocmai la aceste taxe m-am referit. Dacă mergem la notar, apar nişte 

taxe exagerate, iar cel ce va cumpăra va plăti taxe infernale.” 
 
D-nul secretar Aurel Raţă-Bugnariu: 
„Domnule consilier, la notar există o valoare de piaţă, la care se 

raportează preţul terenului.”   
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D-nul Mariş Remus: 
„Ceea ce discutăm noi acum nu are nici o legătură cu proiectul de 

hotărâre. Terenurile se vând după valoarea de piaţă. ” 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-3 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.194/2006 se aprobă în unanimitate. 
 
 
La punctul 6 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adoptă cu votul 

majorităţii consilierilor prezenţi).  
                   -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Mariş Remus care prezintă avizul comisiei de buget. 
- d-nei Boiangiu Maria  care prezintă avizul comisiei juridice. 
- d-lui Gyorfi Jeno care prezintă avizul comisiei de comerţ. 

 
În continuare se dă cuvântul d-lor consilieri. Întrucât nu sunt înscrieri la 

cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-2 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.195/2006 se aprobă în unanimitate. 

 
 
La punctul 7 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adoptă cu votul 

majorităţii consilierilor în funcţie).  
- d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 
„Doresc să fac o modificare referitoare la acest proiect de hotărâre. 

Suma din titlul, preambulul şi cuprinsul  proiectului de hotărâre este trecută greşit, din 
păcate ne-a scăpat, este vorba de suma de 100.000 lei. Voi prezenta manifestările şi 
acţiunile pe care le avem preconizate a se desfăşura. Pot specifica faptul că anul 
trecut, cu ocazia manifestărilor zilei municipiului 2005, a fost aprobată suma de 90.000  
lei şi s-au cheltuit 92.384 lei. În acest an avem preconizate cheltuieli referitoare la 
cazarea delegaţiilor, cheltuieli de protocol. Este vorba de un vernisaj pentru expoziţie 
foto – „Hunedoara de ieri şi de astăzi”, este o expoziţie foarte interesantă care va mai 
putea fi folosită la multe alte astfel de ocazii. Sunt nişte imagini inedite ale municipiului 
Hunedoara, de la începutul secolului, din perioada de dezvoltare a municipiului, în anii 
50, 60 şi eu sunt convins că această expoziţie va avea succes. 

Vom mai avea  lansări de carte, vor fi spectacole legate de sărbătoarea 
Zilelor Oraşului, muzică uşoară, muzică populară,  concurs de carting,  recital al 
Corului Doina şi multe alte festivităţi şi acţiuni ce vor mai apărea până atunci.” 

    
D-nul Mariş Remus: 
„Având în vedere că am semnat un aviz favorabil pentru suma de 10.000 

lei, la ora actuală, fiind schimbate datele problemei, părerea mea este că trebuie 
analizat din nou în cadrul comisiei proiectul de hotărâre modificat.” 

 
D-nul secretar Aurel Raţă-Bugnariu: 
„Domnilor consilieri, propunem o pauză de 10 minute, pentru a se putea 

completa noi avize.” 
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Se dă cuvântul: 

- d-lui Mariş Remus care prezintă noul aviz al comisiei de buget. 
- d-nei Boiangiu Maria  care prezintă noul aviz al  comisiei juridice. 
- d-lui Artean Mircea care prezintă noul aviz al comisiei de cultură. 

 
În continuare se dă cuvântul d-lor consilieri. Întrucât nu sunt înscrieri la 

cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 

Titlul hotărârii, cu modificarea adusă de d-nul primar Nicolae Schiau, se 
aprobă în unanimitate. 

Art.1, cu modificarea adusă de d-nul primar Nicolae Schiau, se aprobă în 
unanimitate. 

Art.2 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.196/2006 se aprobă în unanimitate. 

 
 
La punctul 8 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adoptă cu votul 

majorităţii consilierilor în funcţie).  
                   -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 
  „La acest proiect de hotărâre, mă simt dator să fac câteva precizări. 
Menţionez faptul că am avut un alt proiect de hotărâre prin care s-a aprobat 
contractarea unui credit, dar selecţia a fost făcută vis-a-vis de ofertele transmise de 
bănci. Acele oferte au fost transmise prin fax, nu au fost primite într-un plic sigilat, nu      
s-au urmat procedurile unei selecţii de oferte. Fiind discuţii în acest sens, am  hotărât 
să reluăm procedura de selecţie. Am stabilit o comisie de selecţie din care au făcut 
parte şi preşedinţii comisiilor de specialitate din cadrul consiliului local, am primit 
plicurile sigilate din partea băncilor. La selecţia de oferte au fost prezenţi şi 
reprezentanţi ai băncilor care erau împuterniciţi să negocieze oferta de credit. Cea mai 
avantajoasă ofertă a fost cea a B.R.D.- Agenţia Hunedoara, mai avantajoasă chiar şi 
faţă de oferta anterioară, reieşind o economie de aproximativ 26.000 euro. Este o 
sumă importantă ce trebuie luată în considerare.”  
 

- d-lui Mariş Remus care prezintă avizul comisiei de buget. 
- d-nei Boiangiu Maria  care prezintă avizul comisiei juridice. 
 

În continuare se dă cuvântul d-lor consilieri. Întrucât nu sunt înscrieri la 
cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-3 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.197/2006 se aprobă în unanimitate. 

 
La punctul 9 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adoptă cu votul 

majorităţii consilierilor în funcţie).  
                   -     d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Mariş Remus care prezintă avizul comisiei de buget. 
- d-lui Artean Mircea care prezintă avizul comisiei de cultură. 
 

În continuare se dă cuvântul d-lor consilieri. Întrucât nu sunt înscrieri la 
cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
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Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-3 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.198/2006 se aprobă în unanimitate. 

 
La punctul 10 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adoptă cu votul 

majorităţii consilierilor în funcţie).  
                   -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare,  
                   -    d-lui Mariş Remus care prezintă avizul comisiei de buget. 

- d-nei Boiangiu Maria  care prezintă avizul comisiei juridice. 
- d-lui Gyorfi Jeno care prezintă avizul comisiei de comerţ. 
 

În continuare se dă cuvântul d-lor consilieri. Întrucât nu sunt înscrieri la 
cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-3 se aprobă cu 20 voturi „pentru” şi o „abţinere” (d-nul consilier 

Răducea Ionel) . 
Hotărârea nr.199/2006 se aprobă cu 20 voturi „pentru” şi o  „abţinere” – 

(d-nul consilier Răducea Ionel). 
 

La punctul 11 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adoptă cu votul 
majorităţii consilierilor în funcţie).  

 
                   -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 
                   -    d-nei Boiangiu Maria  care prezintă avizul comisiei juridice. 

- d-lui Artean Mircea care prezintă avizul comisiei de cultură. 
 

În continuare se dă cuvântul d-lor consilieri. Întrucât nu sunt înscrieri la 
cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Având în vedere faptul că art. 1 din cadrul proiectului de hotărâre are 

caracter individual (cu privire la persoane) votul va fi secret. Se ia o pauză de 5 minute 
pentru numărarea voturilor şi încheierea procesului-verbal de către comisia de 
validare.  

 (După pauză) d-nul Magheru Liviu  - preşedintele comisiei de validare, 
prezintă procesul-verbal încheiat în urma desfăşurării votului secret. 

În urma rezultatelor, 18 voturi „pentru” dl. Demeter Lehel, 2 voturi 
„pentru” dl. Demeter Ladislau şi 1 vot „pentru” dl. Gyorfi Jeno, comisia de validare 
constată numirea împuternicitului Consiliului Local al Municipiului Hunedoara în 
Adunarea Generală a Asociaţilor SC "PARC INDUSTRIAL” S.R.L. Hunedoara, în 
persoana domnului Demeter Lehel. 

Art.2-3 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.200/2006 se aprobă în unanimitate. 

 
La punctul 12 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adoptă cu votul a 2/3 

din numărul consilierilor în funcţie).  
                   -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 
                   -    d-lui Mariş Remus care prezintă avizul comisiei de buget. 

- d-nei Boiangiu Maria  care prezintă avizul comisiei juridice. 
- d-lui  Buzea Gheorghe care prezintă avizul comisiei de urbanism. 
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În continuare se dă cuvântul d-lor consilieri: 
 
D-nul Demeter Ilie:  
„ Acest spaţiu este destinat doar Primăriei Hunedoara sau municipiului 

Hunedoara.  Dacă aceste deşeuri le va colecta primăria prin intermediul unei firme.” 
 
D-nul primar Nicolae Schiau : 
„Spaţiul este pentru colectarea deşeurilor de la populaţia municipiului 

Hunedoara.” 
 
D-ra Ricea Suzana: 
„Deşeurile se vor colecta de la populaţie, spaţiul este pus la dispoziţie de 

către primărie şi o persoană va trebui să fie desemnată pentru a asigura colectarea 
acestor deşeuri de echipamente electrice şi electronice. Producătorii acestor deşeuri 
vor fi obligaţi să ridice şi să trateze aceste deşeuri. Primăria are doar obligaţia de a 
colecta aceste deşeuri. ” 

 
Se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 

 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-3 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.201/2006 se aprobă în unanimitate. 
 
La punctul 13 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adoptă cu votul a 2/3 

din numărul consilierilor în funcţie).  
                   -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 
                   -    d-lui Mariş Remus care prezintă avizul comisiei de buget. 

- d-nei Boiangiu Maria  care prezintă avizul comisiei juridice. 
 

În continuare se dă cuvântul d-lor consilieri. Întrucât nu sunt înscrieri la 
cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-3 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.202/2006 se aprobă în unanimitate. 
 
La punctul 14 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adoptă cu votul 

majorităţii consilierilor prezenţi).  
                   -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 
                   -    d-nei Boiangiu Maria  care prezintă avizul comisiei juridice. 

- d-lui Artean Mircea care prezintă avizul comisiei de cultură. 
 

În continuare se dă cuvântul d-lor consilieri.  
 
D-nul Răscolean  Pavel:  
„ În raport se spune că un membru trebuie să fie specialist în finanţe 

publice locale. D-nul Radomir Aron - director de bancă, nu e specialist în finanţe 
publice locale.” 
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D-nul Mariş Remus:  
„ Trebuie să fie specialist în probleme economice.” 
 
D-nul Răscolean  Pavel:  
„ Este altceva, eu doresc să nu încălcăm legea.” 
 
D-nul secretar Aurel Raţă-Bugnariu: 
„Toate persoanele care lucrează în domeniul finanţe publice locale sunt 

funcţionari publici şi sunt incompatibili. Este doar o prevedere a legii.” 
 
Se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 

 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Având în vedere faptul că art. 1 din cadrul proiectului de hotărâre are 

caracter individual (cu privire la persoane) votul va fi secret. Se ia o pauză de 5 minute 
pentru numărarea voturilor şi încheierea procesului-verbal de către comisia de 
validare.  

 (După pauză) d-nul Magheru Liviu  - preşedintele comisiei de validare, 
prezintă procesul-verbal încheiat în urma desfăşurării votului secret. 

În urma rezultatelor, d-na Chiş Şerban Ana Aurelia a întrunit 20 voturi 
„pentru” şi d-nul Radomir Aron a întrunit 18 voturi „pentru”, iar d-nul Gyorfi Jeno a 
întrunit 2 voturi „pentru”. La votare nu a participat d-na consilier Chiş Şerban Ana 
Aurelia.  

Comisia de validare constată numirea reprezentanţilor Consiliului Local 
al Municipiului Hunedoara în Consiliul Consultativ al Spitalului Municipal "Dr. 
Alexandru Simionescu" Hunedoara:  

1. Chiş Şerban Ana Aurelia – medic specialist, consilier local Hunedoara; 
           2.  Radomir Aron – director B.C.R., economist. 

Art.2-5 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.203/2006 se aprobă în unanimitate. 

 
La punctul 15 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adoptă cu votul a 2/3 

din numărul consilierilor în funcţie).  
-    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 
- d-lui Mariş Remus care prezintă avizul comisiei de buget. 
- d-nei Boiangiu Maria  care prezintă avizul comisiei juridice. 
- d-lui Artean Mircea care prezintă avizul comisiei de cultură. 

 
D-nul primar Nicolae Schiau : 

 „ Am refăcut acest proiect de hotărâre deoarece ni s-a cerut să respectăm  
toate criteriile de fond. Noi totuşi ţinem să păstrăm câteva criterii importante pentru noi. 
Astfel ne menţinem punctul de vedere referitor la restricţia de a nu beneficia de 
locuinţă tinerii care au beneficiat de prevederile Legii nr.15/2003, privind sprijinul 
acordat tinerilor pentru construirea unei locuinţe proprietate personală în municipiul 
Hunedoara. Dacă nu facem această precizare am putea fi puşi în situaţia de a acorda 
acestor tineri şi o locuinţă prin ANL şi loc de casă în temeiul Legii nr.15/2003.” 
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D-nul Cîrlan Virgiliu: 
„Avem inclus un criteriu: tineri care îşi desfăşoară activitatea în municipiul 

Hunedoara. Probabil există tineri care locuiesc cu părinţii, dar firma unde îşi 
desfăşoară activitatea este în altă localitate decât Hunedoara. ce se întâmplă cu ei?” 

 
D-nul primar Nicolae Schiau : 

„Trebuie să îşi desfăşoare activitatea în cadrul municipiului Hunedoara, 
este prevedere legală. Se poate face extindere, doar dacă firma respectivă are sediul 
în Hunedoara.” 

 
D-nul Mariş Remus: 
„Este o discriminare, în condiţiile în care în Hunedoara nu găseşti locuri de 

muncă şi atunci merge în alte localităţi la lucru.” 
 

D-nul primar Nicolae Schiau : 
„Acest lucru nu se poate pune în discuţie, în condiţiile în care la AJOF sunt 

500 de locuri de muncă disponibile.” 
 
D-nul Magheru Liviu: 
„Am o întrebare, dacă un tânăr când depune cererea are 20 ani, iar acum 

împlineşte vârsta de 38 de ani ce se întâmplă?” 
 

D-nul primar Nicolae Schiau : 
„Se ia în considerare de la data depunerii cererii”.  
 

D-nul secretar Aurel Raţă-Bugnariu: 
„Titularul cererii de repartizare a unei locuinţe pentru tineri, destinată 

închirierii, trebuie să fie major, în vârstă de până la 35 de ani, la data depunerii cererii 
şi să poată primii repartiţie pentru locuinţă  în cel mult 12 luni de la data împlinirii 
acestei vârste.” 

 
D-nul Demeter Ilie: 
„Când se dă primul lot de locuinţe ANL, ştiam că în această toamnă.” 
 

D-nul primar Nicolae Schiau : 
„Primul bloc -  nr.6 avea termen martie 2007, dar din discuţiile cu 

constructorul se va încerca în decembrie anul acesta. Este foarte bine că am reuşit să 
obţinem fonduri pentru blocul 6  şi 7, precum şi ansamblul de locuinţe de pe Vlahuţă. E 
foarte bine că totuşi se construiesc aceste blocuri în Hunedoara.” 

 
Se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 

 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-2 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.204/2006 se aprobă în unanimitate. 
 
La punctul 16 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adoptă cu votul a 2/3 

din numărul consilierilor în funcţie).  
                   -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 
                   -    d-lui Mariş Remus care prezintă avizul comisiei de buget. 
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- d-lui Artean Mircea care prezintă avizul comisiei de cultură. 
 

În continuare se dă cuvântul d-lor consilieri.  
 
D-nul Magaon Jane: 
„ Aş dori să întreb dacă aceste familii, au mai avut o altă locuinţă 

repartizată de la stat. Din câte persoane se compun familiile şi câţi mp. are casa.” 
  
D-nul primar Nicolae Schiau: 
„Comisia pentru repartizarea locuinţelor a analizat solicitările depuse şi a 

convenit atribuirea casei din str. Carpaţi, colţ Dorobanţi, vis-a-vis cu Biserica Baptistă. 
În această casă a intrat abuziv familia Faghiura, familie ce a ridicat probleme 
locuitorilor din aceea zonă. Abia am reuşit să îi dăm familiei Faghiura un apartament şi 
am creat astfel condiţii de degajare a zonei. Familia Lovas o are în întreţinere pe fosta 
proprietară a acelei case, d-na nefăcând solicitări la Legea nr.112/1995 şi Legea 
10/2001. Noi am încercat  prin această repartiţie să creăm o reparaţie morală faţă de 
fosta proprietară a acestei case. 

Referitor la locuinţa convenabilă din B-dul Corvin, vă pot spune că este 
vorba de o d-nă cu 2 copii, dintre care unul dintre copii are un handicap grav, este o 
situaţie deosebită. ” 

 
Se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 

 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-2 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.205/2006 se aprobă în unanimitate. 
 
La punctul 17 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adoptă cu votul 

majorităţii consilierilor în funcţie).  
                   -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Mariş Remus care prezintă avizul comisiei de buget. 
- d-nei Boiangiu Maria  care prezintă avizul comisiei juridice. 
- d-lui Artean Mircea care prezintă avizul comisiei de cultură. 
 

În continuare se dă cuvântul d-lor consilieri. Întrucât nu sunt înscrieri la 
cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-6  se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.206/2006 se aprobă în unanimitate. 

 
La punctul 18 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adoptă cu votul a 2/3 

din numărul consilierilor în funcţie).  
                   -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 
                   -    d-lui Mariş Remus care prezintă avizul comisiei de buget. 

- d-nei Boiangiu Maria  care prezintă avizul comisiei juridice. 
 

În continuare se dă cuvântul d-lor consilieri. Întrucât nu sunt înscrieri la 
cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
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Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-2  se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.207/2006 se aprobă în unanimitate. 
 
La punctul 19 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adoptă cu votul a 2/3 

din numărul consilierilor în funcţie).  
                   -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 
                   -    d-lui Mariş Remus care prezintă avizul comisiei de buget. 

- d-nei Boiangiu Maria  care prezintă avizul comisiei juridice. 
- d-lui  Buzea Gheorghe care prezintă avizul comisiei de urbanism. 

 
În continuare se dă cuvântul d-lor consilieri. Întrucât nu sunt înscrieri la 

cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-4 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.208/2006 se aprobă în unanimitate. 
 
La punctul 20 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adoptă cu votul a 2/3 

din numărul consilierilor în funcţie).  
                   -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Gyorfi Jeno care prezintă avizul comisiei de comerţ.             
- d-lui  Buzea Gheorghe care prezintă avizul comisiei de urbanism. 

 
În continuare se dă cuvântul d-lor consilieri. Întrucât nu sunt înscrieri la 

cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-2  se aprobă în unanimitate. 
Art. 3 – se aprobă cu 20 voturi „pentru”şi o „abţinere” – d-na consilier 

Boiangiu Maria. 
Art.4-11 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.209/2006 se aprobă în unanimitate. 
 
La punctul 21 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adoptă cu votul a 2/3 

din numărul consilierilor în funcţie).  
                   -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 
                   -    d-lui Mariş Remus care prezintă avizul comisiei de buget. 

- d-nei Boiangiu Maria  care prezintă avizul comisiei juridice. 
- d-lui  Buzea Gheorghe care prezintă avizul comisiei de urbanism. 
- d-lui Gyorfi Jeno care prezintă avizul comisiei de comerţ. 
 

În continuare se dă cuvântul d-lor consilieri. Întrucât nu sunt înscrieri la 
cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-4  se aprobă în unanimitate. 
Având în vedere faptul că art. 5 din cadrul proiectului de hotărâre are 

caracter individual (cu privire la persoane) votul va fi secret. Se ia o pauză de 5 minute 
pentru numărarea voturilor şi încheierea procesului-verbal de către comisia de 
validare.  



 14 

 (După pauză) d-nul Magheru Liviu  - preşedintele comisiei de validare, 
prezintă procesul-verbal încheiat în urma desfăşurării votului secret. 

În urma rezultatelor, comisia în vederea aprobării concesionării prin 
licitaţie publică  a unor parcele de teren aflate în folosinţa S.C. Parc Industrial SRL 
Hunedoara şi în domeniul privat al municipiului Hunedoara a întrunit următoarele 
voturi: 

1.   Schiau Nicolae – primar – preşedinte - 21 voturi “pentru” 
2. Magheru Liviu – consilier local – membru – 20 voturi “pentru” 
3. Mirea Liana – director economic – membru – 21 voturi “pentru” 
4. Bilei Lucian – şef serviciu urbanism – membru- 21 voturi “pentru” 
5. Borca Florin Adrian – consilier juridic – membru- 21 voturi “pentru” 
6. Şăucă Ştefan– director Administraţia finanţelor publice Hunedoara – 

membru- 20 voturi “pentru” 
7. Nicula Ana – inspector – membru – 20 voturi “pentru” 
8. Gyorfi Jeno – consilier local – 2 voturi “pentru” 

 
Comisia de validare constată numirea reprezentanţilor în cadrul 

comisiei în vederea aprobării concesionării prin licitaţie publică  a unor parcele de 
teren aflate în folosinţa S.C. Parc Industrial SRL Hunedoara şi în domeniul privat al 
municipiului Hunedoara:  

1. Schiau Nicolae – primar – preşedinte  
2. Magheru Liviu – consilier local – membru   
3. Mirea Liana – director economic – membru  
4. Bilei Lucian – şef serviciu urbanism – membru 
5. Borca Florin Adrian – consilier juridic – membru 
6. Şăucă Ştefan– director Administraţia finanţelor publice Hunedoara – 

membru 
7. Nicula Ana – inspector – membru  
 
Art.6-7 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.210/2006 se aprobă în unanimitate. 
 
La punctul 22 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adoptă cu votul 

majorităţii consilierilor în funcţie).  
                   -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 
                   -    d-lui Mariş Remus care prezintă avizul comisiei de buget. 

- d-nei Boiangiu Maria  care prezintă avizul comisiei juridice. 
- d-lui  Buzea Gheorghe care prezintă avizul comisiei de urbanism. 
- d-lui Gyorfi Jeno care prezintă avizul comisiei de comerţ. 
- d-lui Artean Mircea care prezintă avizul comisiei de cultură. 
 

 
În continuare se dă cuvântul d-lor consilieri. Întrucât nu sunt înscrieri la 

cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-2  se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.211/2006 se aprobă în unanimitate. 
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La punctul 23 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adoptă cu votul a 2/3 
din numărul consilierilor în funcţie).  
                   -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare.                    

- d-lui  Buzea Gheorghe care prezintă avizul comisiei de urbanism. 
- d-lui Gyorfi Jeno care prezintă avizul comisiei de comerţ. 

 
În continuare se dă cuvântul d-lor consilieri. Întrucât nu sunt înscrieri la 

cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-2  se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.212/2006 se aprobă în unanimitate. 
 
La punctul 24 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adoptă cu votul 

majorităţii consilierilor în funcţie).  
                   -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 
                   -    d-nei Boiangiu Maria  care prezintă avizul comisiei juridice. 

 
D-nul Răceanu Viorel: 
„ În funcţia de preşedinte de şedinţă pentru perioada 01.10.2006 - 

30.11.2006 propun pe d-nul Cîrlan Virgiliu.”  
 

În continuare se dă cuvântul d-lor consilieri. Întrucât nu sunt înscrieri la 
cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 

 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-2  se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.213/2006 se aprobă în unanimitate. 
 
La punctul 25  - Plan local de acţiune „ROMII 2006-2008” 
 
Se dă cuvântul d-lor consilieri: 

    
D-nul Mariş Remus: 

„ Aş dori să fac o remarcă: sumele sunt destul de mari, deci ar trebui să 
fie concretizate nişte acţiuni. Ar trebui să aibă efect aceste acţiuni.” 

 
La punctul 26  - Informare privind cheltuielile bugetului local în perioada 

01.01.-25.09.2006 
 
Nu sunt înscrieri la cuvânt. 
 
D-nul Popa Mircea Marcel: 
"D-lor consilieri, d-nul Şerban Ioan-Daniel şi-a exprimat dorinţa de a fi 

învoit, întrucât are câteva  probleme personale. Vă rog să votaţi.”  
 
A fost aprobată în unanimitate de voturi propunerea de învoire a d-nului 

consilier Şerban Ioan-Daniel. 
 
Punctul  27 – DIVERSE. 
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D-nul secretar Aurel Raţă-Bugnariu: 
„Aş dori să anunţ faptul că mâine, 29.09.2006, la ora 1900 , sunteţi invitaţi 

să participaţi la deschiderea Complexului Sportiv „Euro Center Sport”.”  
 
D-nul Bende Barna Gavril: 
„În calitate de consilier municipal şi director general al Spitalului 

Municipal Hunedoara doresc astăzi să readuc în atenţia dvs. Hotărârea Consiliului 
Local al Municipiului Hunedoara nr.41/28 februarie 2006, privind aprobarea  propunerii 
de înfiinţare a unei unităţi   medico-sociale de interes judeţean,  în Blocul Cronici, 
imobil aparţinând domeniului public al Municipiului Hunedoara şi aflat în administrarea 
Spitalului Municipal „Dr. Alexandru Simionescu” Hunedoara, în parteneriat cu Consiliul 
Judeţean Hunedoara. Potrivit prevederilor art.5, alin.(1) din Ordonanţa Guvernului 
nr.70/2002 privind  administrarea unităţilor sanitare publice de interes judeţean şi 
locale cu modificările şi completările ulterioare „Consiliile judeţene şi consiliile locale 
pot înfiinţa, cu avizul Ministerului Sănătăţii, Ministerului Administraţiei şi Internelor şi al 
Ministerului Muncii, Solidarităţii Sociale şi Familiei, unităţi de asistenţă medico-socială, 
prin reorganizarea unor unităţi sanitare publice.”  Propunerea de înfiinţare a acestor 
unităţi se face de către preşedintele Consiliului Judeţean, sau de către primar, după 
caz, în baza unei documentaţii. 

Având în vedere nevoia continuării serviciilor de asistenţă medico-socială 
pentru persoanele vârstnice internate la ora actuală în Secţia Cronici, aproximativ 50-
60 persoane, precum şi nevoia eficientizării şi dezvoltării acestor servicii, Spitalul 
Municipal Hunedoara a înţeles să se implice, dând curs atât programelor iniţiate de 
Ministerul Sănătăţii cât şi recomandărilor Ministerului Muncii, Solidarităţii Sociale şi 
Familiei pentru crearea unei noi unităţi de asistenţă medico-socială ţinând cont de 
nevoile sociale ale municipalităţii.  

Astfel, la această dată ca urmare a demersurilor făcute şi a documentelor 
elaborate de Direcţia de Sănătate Publică, de  Ministerul Sănătăţii, există acordurile de 
principiu ale  organelor superioare Ministerului Muncii, Solidarităţii Sociale şi Familiei, 
Casei Naţionale de Asigurări care aşteaptă doar concretizarea obiectivelor prin 
emiterea actului de înfiinţare a acestei unităţi medico-sociale, adică hotărârea 
Consiliului Local sau hotărârea Consiliului Judeţean.  

Stimaţi colegi, este de neînţeles faptul că deşi Secţia de Cronici 
funcţionează de ani de zile pentru tot judeţul, circa 30-40% din persoanele internate 
provin din afara municipiului şi unitatea medico-socială funcţionează cu o cofinanţare 
de la Casa de Asigurări de Sănătate. 

Noi am făcut o scrisoare către Consiliul Judeţean nr.22665/2006, însoţită 
de documente justificative ce a rămas fără răspuns. La fel s-a întâmplat şi cu 
scrisoarea de revenire nr. 32875/2006, aceasta din urmă adresată d-nului Preşedinte 
al Consiliului Judeţean Hunedoara. Întrucât întârzierea reduce considerabil 
oportunităţile şi sporeşte riscurile, în încheiere vreau să vă rog să faceţi apel la sprijinul 
politic şi administrativ de care beneficiaţi pentru luarea celei mai bune decizii în ceea 
ce priveşte responsabilitatea administrativă  şi financiară a unui astfel de proiect cât şi 
în privinţa promovării drepturilor şi intereselor bolnavilor cronici, cât şi a persoanelor 
vârstnice. 

Doresc să mai fac o precizare, această problemă are o mare importanţă 
în stabilirea strategiei serviciilor şi bugetului de cheltuieli a spitalului pentru anul 2007 
şi nu în ultimul rând este o cauză pentru persoanele vârstnice.”  
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D-nul Bar Sorin: 
„Din câte ştiu există o lege ce este dată pentru interzicerea accesului 

căruţelor, cailor pe arterele principale ale municipiilor. Serviciul de Poliţie Comunitară 
nu îşi face datoria, sunt 10-15 căruţe, zilnic, parcate în faţă la Gudea.” 

 
D-nul Buzea Gheorghe: 
„Aş dori să ridic câteva probleme care sunt la Colegiul  Emanuil Gojdu, 

eu fiind reprezentantul Consiliului Local Hunedoara în cadrul Consiliului de 
Administraţie. Nu ştiu dacă din sumele alocate la rectificare se pot rezolva şi 
problemele cu care se confruntă liceul. 

În momentul de faţă, la internat nu există apă caldă. Este o situaţie 
deosebită, sunt elevi cazaţi acolo. Vine perioada friguroasă şi dacă nu se rezolvă plata 
facturilor de gaz atunci nu va fi nici încălzire. 

Sunt probleme deosebite în ceea ce priveşte laboratorul de chimie. 
Pardoseala acestui laborator este distrusă complet, nu se mai pot ţine ore acolo. 

Sunt probleme cu grupurile sanitare de la internat. Terenul de sport este 
impropriu pentru ca elevii  să-şi desfăşoare activităţile sportive.” 

 
D-nul primar Nicolae Schiau: 
„Terenul de sport este cuprins în rectificarea de buget. 
Referitor la intervenţia d-nului consilier Bende, din păcate Hotărârea 

Consiliului Local Hunedoara nr. 41/28 februarie 2006 - iniţiativa înfiinţării unităţii 
medico-sociale, nu şi-a găsit ecoul la care ne-am aşteptat în cadrul Consiliului 
Judeţean. Menţionez că doar consiliul local nu poate să iniţieze şi să suporte 
cheltuielile ce se impun. Părerea mea este că ar trebui să demarăm o întâlnire cu d-nii 
consilieri ai municipiului Hunedoara  din Consiliul Judeţean Hunedoara, să discutăm 
această problemă care este foarte serioasă şi să solicităm d-nelor şi d-nilor consilieri 
să ne sprijine în acest demers, să iniţieze un proiect de hotărâre în acest sens. 

D-nule consilier Bende, iniţiaţi un proiect de hotărâre. Ar trebui să fie 
făcute studiile de fezabilitate şi apoi putem spera să primim fonduri pentru acest 
proiect. 

D-nul consilier  Bar are dreptate, dar pentru căruţe sunt anumite trasee 
prin oraş. Poliţia Municipiului Hunedoara are competenţă în sensul aplicării amenzilor. 

Pentru d-nul consilier  Buzea: pot menţiona că terenul de sport este 
cuprins în rectificarea de buget. Am plătit facturile de gaz şi sper să ajungem la zi cu 
ele. Pentru internat, d-na Mirea spune că se plătesc cheltuielile din veniturile proprii ale 
internatului, sunt autofinanţaţi.” 

D-nul Popa Mircea Marcel: 
"Întrucât am epuizat punctele înscrise pe ordinea de zi, declar închisă 

şedinţa de azi a consiliului local”. 
 
 

PREŞEDINTE,                  SECRETAR,                  ÎNTOCMIT,   
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R O M Â N I A 
JUDEŢUL HUNEDOARA 
MUNICIPIUL HUNEDOARA 
CONSILIUL LOCAL 
 
 

PROCES – VERBAL 
 
 
 

Astăzi 6.10.2006, s-a inserat pe site-ul  propriu al instituţiei noastre şi 
s-a procedat la afişarea la sediul Consiliului local al municipiului Hunedoara a 
procesului-verbal încheiat cu ocazia şedinţei extraordinare a Consiliului Local al 
Municipiului Hunedoara din data de 28.09.2006. 

 
 
 

SECRETAR, 
Aurel Raţă-Bugnariu 

 


